
Agent Badelja: We Włoszech nikt nie miał pieniędzy

News - ASRoma.pl

Milan Badelj przewijał się często w plotkach letniej i zimowej sesji

transferowej. Gracz będzie z pewnością gorącym kąskiem latem, z uwagi

na kontrakt kończący się w czerwcu 2018 roku. O pogłoski z zakończonego

właśnie mercato pytał agenta gracza, Dejana Maksimovica, portal 

fiorentinanews.com.

Żaden zespół nie próbował go pozyskać tej zimy? Długo mówiło się o

Interze, Milanie i Romie...

- Nie, gdyż żaden włoski zespół nie miał pieniędzy do dyspozycji. Fiorentina chciała

pieniędzy, po prostu.

A za granicą? Były jakieś kontakty?

- Nie, gdyż Milan chciał grać we Włoszech. Latem spróbujemy poszerzyć horyzonty

również na inne kraje i Fiorentina musi żądać dużo mniej za jego kartę, jestem tego

pewien. W przeciwnym razie dojdzie do końca kontraktu. Dla nas nie ma problemu.

Co się dzieje z odnowieniem kontraktu? Sytuacja się zmieniła?

- Odnowienie kontraktu? Nigdy!
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